
 

 
 

 
 

Besvarelse af spørgsmål nr. 240 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 25. januar 2006 
 
 
Spørgsmål 240: 
”I hvilket omfang udtages der i dag væv til oprettelse af nye vævssamlin-
ger?” 
 
Svar: 
Der udtages i dag væv til oprettelse af nye vævssamlinger (biobanker) i 
stor udstrækning inden for behandlingssystemet, f.eks. på de patologiske 
afdelinger på sygehusene. 
 
Udtagning af hjerner til hjernesamlingen i Århus har ikke fundet sted siden 
1982, jf. besvarelsen af spørgsmål 237. 
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